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Formannskapet 23.05.2022:

Behandling:
1. Ordfører informerte om gruppeledermøte 29.08.22.
Gruppelederne blir invitert til et heldagsmøte 29.08.22. I tillegg vil formannskapets faste medlemmer
inviteres til å delta på orientering om kulturhus.

2. Rådmannen informerte om legevaktsamarbeid.
Det har vært dialog med administrasjonen i Haugesund kommune, og de er interessert i et samarbeid
om legevaktordning. Saken skal legges frem for bystyret i Haugesund over sommeren.

3. Medhaug (H) ønsket status på behandling av sak om nytt kulturhus.
I neste formannskapsmøte og neste kommunestyremøte vil det avholes orientering om nytt
kulturhus.
Saken legges frem i første møte til høsten.

4. Nilsen (H) viste til rotteproblem som er tatt opp i tidligere møte i formannskapet, og ønsket
status.
Stabssjef informerte om at det arbeides med saken. Det er et sammensatt bilde om hva som kan
være årsaken til problemet. Sende ut informajson om forebyggende tiltak til beboerne i området.

5. Brekke Jakobsen (AP) etterlyste notat om sommergøy som skulle legges frem for
formannskapet.
Stabssjef informerte:
Fått inn 1300 søknader. Ulik popularitet på aktivitetene, og det er fremdeles enkelte aktiviteter med
ledig plass.
28 aktiviteter er lagt ut, og 8 ulike lag og foreninger er involvert.
Ettersom midlene er reduserte i år, er det fokusert på å få til en god bredde i tilbudene.
Sårbare barn og unge skal få mulighet til å bli med på aktivitetene, og Nav er derfor involvert i



prosessen. 
 
 
6. Levinsen (R) ønsket status på folkehelseundersøkelse på Husøy. 
Stabssjef svarte: 
Siste tilbakemelding er at det har vært en uke forsinket oppstart, men at de fremdeles holder på med 
ringerunde til innbyggere.  
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